

DOI: 10.18572/1812-3805-2019-12-9-14

Роль Центрального комитета РСДРП(о) в создании Демократического Сопещения и Предпарламента в 1917 году

*Ищенко Ольга Анатольевна,
преподаватель колледжа
Гжельского государственного университета,
кандидат исторических наук, доцент
gir0031@yandex.ru*

В статье автор рассматривает деятельность лидеров Центрального комитета РСДРП(о) меньшевиков в период созыва Демократического Сопещения с 30 августа по 14 сентября после подавления корниловского мятежа 1917 года.

***Ключевые слова:** партия социал-демократов (меньшевиков), лидеры меньшевизма, Демократическое Сопещение, Предпарламент, политические деятели меньшевиков.*

Role of the Central Committee of the Russian Social Democratic Labor Party (United) in the Creation of the Democratic Meeting and Pre-Parliament in 1917

*Ischenko Olga A.
Lecturer of the College of the Gzhel State University
PhD (History), Associate Professor*

In the article, the author reviews the activities of the leaders of the Central Committee of the Russian Social Democratic Labor Party (United) during convention of the Democratic Meeting from August 30 to September 14 after the suppression of the Kornilov Affair in 1917.

***Keywords:** Social Democratic Party (Mensheviks), leaders of Menshevism, Democratic Meeting, Pre-Parliament, political personalities of Mensheviks.*